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Protokoll 6-2017 fört vid styrelsemöte med Svenska Pudelklubbens Centralstyrelse  

den 13 juni 2017 kl 19.00 samt den 19 juni kl 19.00, telefonmöten. 

 
Närvarande:   Charlotta Gauffin, ordförande  
 Malin Hult, vice ordförande 
 Marianne Backman, kassör, t o m §69 
 Barbro Bergström, sekreterare   
 Sanna Arvidsson  
 Aime Ambrosen  
 Fredrik Nilsson 
 Mona Plånborg Grenholm, suppleant, t o m §69 

Ulrika Gill, suppleant 
 
 
Vid protokollet:  Barbro Bergström  
 Innehåller §§60-78 
 

 

§60 Mötets öppnande 
Charlotta Gauffin hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
Ulrika Gill går in som ordinarie från och med §70. 
 
 

§61 Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
 
 

§62 Val av justerare 
Mötet valde Marianne Backman till justerare §§60-69, Ulrika Gill §§70-78.  
 
 

§63 Föregående mötes protokoll 
Protokoll 5-2017 gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna. 
 
 

§64 Ekonomi/medlemssiffror 
Ekonomi; Avdelningarna har nu fakturerats för sin del i kostnaderna för Pudelfullmäktige och 
fakturorna för uppfödarlänkarna på hemsidan kommer att skickas ut under juni månad. 
SKK har inte än fakturerat oss för tre av fyra utställningar under maj. Anmälningar till 
Pudelnationalens grillbuffé, championparad och "kom som du är" utställning har börjat komma in. 
 

Medlemssiffror; Glädjande nog verkar medlemsiffrorna nu ligga på en konstant nivå, 32 fler 
medlemmar i jämförelse med samma månad föregående år. 
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§65 Hemsida, PudelNytt och facebook 
Hemsidan: Webmaster Sanna Arvidsson meddelar att information på hemsidan och 
Pudelnationalsidan uppdateras kontinuerligt samtidigt som Malin Hult arbetar med den nya 
hemsidan. Diskuterar utformningen av valphänvisningsformuläret och dess funktioner samt internet 
anmälan som Norra avdelningen ordnat med. 
 
 

Pudelnytt: PudelNytt nr 2 är på väg till tryckeriet och beräknas komma medlemmarna tillhanda i 
början av juli. Nästa temanummer är nr 4 med Arbetande Pudlar och har manusstopp 1 september. 
Lena Tellberg har meddelat att hon önskar avgå ur redaktionsgruppen, vi påbörjar arbetet med att 
hitta en ersättare. 
 

Facebook: Administreras av Lena Petri som publicerar dagliga uppdateringar med nyheter, fina 
bilder och viktig information från hundvärlden, speciellt gällande pudel. 
 
 

§66 Svenska Pudelklubbens 75-års jubileum 2017 
Profilprodukter med SPK 75 år kommer att säljas på utställningar och övriga aktiviteter under 
jubileumsåret. Arbetet med Jubileumstidningen pågår, Kerstin Johansson arbetar med att slutföra 
sammanställningen av det material som inkommit från de utsedda skribenterna, manusstopp har 
varit 1 juni.  
 
 

§67 Pudelnationalen 2017 
Pudelnationalen går av stapeln 26-27 juli 2017 med utställning, lydnad, rallylydnad och agility.  
Arbetet och planeringen inför Pudelnationalen fortskrider. Rosetterna är beställda.  Nästa möte för 
Pudelnationalens ansvariga är 8 juli. Samtliga ledamöter i styrelsen som kan tänka sig att ställa upp 
och jobba på Pudelnationalen uppmanas att ta kontakt med de ansvariga före deras nästa möte. 
Sista anmälan för utställning, championparad och juniorhandling är 26 juli och för ”kom som du är” 
utställningen den 5 juli samt för grillfest med underhållning den 12 juli.  Beslutar att göra ett 
massutskick med information till samtliga medlemmar som har en registrerad e-postadress i 
medlemsregistret. Uppdrogs till Marianne Backman att ombesörja massutskicket. 
Beslutar att beställa tryck av utställningskatalogen av Innova print & reklam. Uppdrogs till Barbro 
Bergström att kontakta tryckeriet för beställning. 
 
 

§68 Efter Pudelfullmäktige 2017 
Svenska Pudelklubben fick flera uppdrag från Pudelfullmäktige; Proposition angående statuter och 
poängberäkning samt motionen från norra avdelningen angående ny lista för årets allroundpudel 
bifölls. Arbetet med att se över samtliga statuter med anpassning till de nya reglerna har slutförts. 
Beslutar att godkänna samtliga förslag och de kommer att publiceras på hemsidan inom kort. 
 

Arbetsgruppen för ”Pudelns färger” har påbörjat sitt arbete. Fredrik Nilsson har varit i kontakt med 
Tamas Jakkel, FCI. Beslutar att sända en skrivelse till SKK angående felfärgade pudlars deltagande på 
världsutställningen, med önskan om att SKK ska tillskriva värdlandet och begära att de går ut med ett 
förtydligande om att felfärgade pudlar endast kan tävla som en nationell ras. 
 
 

§69 Verksamhetskonferens 
Verksamhetskonferensen är planerad till den 29 oktober. Beslutar att bjuda in två deltagare från 
varje avdelning. Centralstyrelsen har styrelsemöte den 28 oktober och då anordnas även ett separat 
avdelningsmöte, där tre deltagare per avdelning ges möjlighet att delta. Uppdrogs till Barbro 
Bergström att skicka kallelse/inbjudan. 

 
Mötet ajournerades kl 21.20, återupptas måndagen den 19 juli kl 19.00, telefonmöte 
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§70 Dispensansökan 
Skrivelse från Svenska kennelklubbens Uppfödar- och kennelkonsulentkommitté (UKK) som har fått 
in en dispensansökan gällande att få använda en tik äldre är 7 år utan tidigare kull i avel.  
SKK/UKK har frågat vad SPK anser om att eventuellt bevilja en dispens då SPK har en mer djupgående 
kunskap om pudelrasen samt den aktuella hundens eventuella avelsvärde. SPKs Avelskommitté har 
lämnat ett utlåtande. Beslutar att följa avelskommitténs rekommendation. Uppdrogs till Charlotta 
Gauffin att skriva svar till SKK/UK. 

 
 

§71 Rapporter 
 Ordförande 

 Västra avdelningen har beslutat att byta logotype. 

 Västra avdelningen kan troligen inte använda planerad utställningsplats i Vänersborg 2018 då 
platsen för närvarande används till flyktingförläggning. Utställningen är ett samarrangemang 
med SKKs länsklubb och Västra avdelningen söker nu en ny utställningsplats.  

 Blocket.se har hört av sig och undrat om vi är nöjda med annonsen, de kommer att skicka en 
statistikrapport på klickfrekvensen. 

 Mail från medlem angående vad som gäller vid Dolt fel, hänvisat till försäkringsbolaget då 
detta är en försäkringsfråga.  
 

Avelskommittén 

 Charlotta Gauffin har tillfrågat en lämplig person om att ingå i avelskommittén, personen har 
lovat fundera och återkomma med svar. 

 Inget besked från SKK i ärendet angående eventuell härstamningskontroll - Barbro Teglöf 
kontaktar SKK.  

 Undersökningar och test har nu utförts på hunden som befarades ha PRA och de visar att 
hunden inte har PRA.  

 

Övriga ledamöter 
Fredrik Nilsson: Fått mail angående pudel med dolt fel (inte samma avsändare som ordförandens 
rapport) - svarat att det är försäkringsbolagets ansvar och att SKKs juridiska avdelning kan råda om 
tvist föreligger. Har varit i kontakt med SKKs Föreningskommitté angående översynen av historiska 
PF-beslut. 
 

Sanna Arvidsson: Optigen har rabatt på DNA-test för Prcd-PRA hela året - får ofta frågor från 
medlemmar angående hur man går tillväga för att göra ett DNA-test. 
 

Ulrika Gill: Tar upp frågan om hur ledamöterna praktiskt ska hantera mailen. Vi diskuterar för- och 
nackdelar med vidarebefordrad mail (till privat mailadress) eller fast e-postadress med SPK som 
avsändare. Beslutar att diskutera vidare på nästa fysiska möte och uppdrogs till Sanna Arvidsson att 
undersöka de olika möjligheterna med fast e-postadress. 
 

Aime Ambrosen: Informerar om Ungdoms-SM. Beslutar att uppmuntra de deltagande ungdomarna 
som tävlar med pudel och skicka dem varsin termosmugg med logotypen SPK 75 år. 
 
 

§72 Inkomna skrivelser 
1.  Ansökan om utökning av rasregister - K Sjöholm Östlund. Skickat till avdelningarna och 
domarkommittén. Domarkommittén och samtliga avdelningar har inkommit med synpunkter. 
Beslutar att tillstyrka förfrågan. Uppdrogs till Barbro Bergström att skicka svar till SKK med kopia  
till K Sjöholm Östlund. 
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2. SKK: Beslut från disciplinnämndens sammanträde 170421.  
Endast för information, avser ej pudel. Skickat till avdelningarna och avelskommittén. 

3. Information från SBK Tävling. Skickat till avdelningarna. 

4. Ansökan om utökning av rasregister -D Sandahl. Skickat till avdelningarna och domarkommittén. 
Västra, norra och södra avdelningen samt domarkommittén har inkommit med synpunkter.  
Beslutar att tillstyrka förfrågan.  
Uppdrogs till Barbro Bergström att skicka svar till SKK med kopia till D Sandahl. 

5. SKK: Söker fler BPH-arrangörer. Skickat till avdelningarna. 

6. SKK: Nyhetsbrev - AK & UKK. Skickat till avdelningarna och avelskommittén. 

7. SKK: Intresseförfrågan angående önskemål om utbildning av fler handledare för SKKs nya fysiska 
uppfödarutbildning. SPK/CS erbjöd under år 2016 en person från varje avdelning att delta i 
handledarutbildningen och att CS stod för utbildnings- och resekostnad. Södra avdelningen har ännu 
inte nyttjat sin plats.  
Uppdrogs till Barbro Bergström att skicka förfrågan till avdelningarna om de har utbildningsbehov för 
ytterligare handledare samt fråga hur utfallet har varit - d v s har utbildningen efterfrågats av 
medlemmar och har i så fall de nya handledarna i avdelningarna kommit igång med att anordna 
uppfödarutbildningar? 

8. Ansökan om utökning av rasregister - M Callert. Skickat till avdelningarna och domarkommittén. 
Västra, norra och södra avdelningen samt domarkommittén har inkommit med synpunkter.  
Beslutar att tillstyrka förfrågan.  
Uppdrogs till Barbro Bergström att skicka svar till SKK med kopia till M Callert. 

9. SKK: Besked om omedelbart upphörande av avstängning. Skickat till avdelningarna och 
avelskommittén. 

10. Information från hundpsykolog C Swanstein. Skickat till avdelningarna och avelskommittén. 

11. SLU: Forskningsnyheter nr 6-2017. Skickat till avdelningarna och avelskommittén. 

12. Inbjudan till SHUs representantskap. Skickat till avdelningarna. 

13. Förfrågan ang elevtjänstgöring på Pudelnationalen - Laura Besati.  
Beslutar att tillstyrka förfrågan och uppdrogs till Charlotta Gauffin att skicka svar. 

14. SKK: Enkät till avelsfunktionärer.  
Uppdrogs till avelskommittén att besvara enkäten individuellt. 
 
 
 

§73 Protokoll från avdelningarna 
Norra: Nr 2, 3, 4 & 5-2017 
Västra: Nr 1, 2, 3 & 6-2017 
Mellan: Nr 5 & 6-2017 
Södra: Nr 4 & 5-2017 
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§74 Protokoll från SKK 
Direkt från SKK: SKK/CS Nr 2-2017 
Alla ledamöter hade till mötet fått en sammanställning med utdrag av aktuella SKK protokoll från 
Sanna Arvidsson för genomläsning; SKK/CS nr 2-2017, SKK/UK nr 2-2017, SKK/FK nr 2-2017. 
Noterar särskilt SKK/FKs protokoll nr 2 §23 ordförande Thomas Uneholts rapport från SPKs årsmöte – 
att årsmötet avlöpte lugnt och resulterade även i ett synnerligen välskrivet protokoll. 
 
 

§75 Övriga frågor  
Inga 
 

 
 

§76 Finns det något som inte får offentliggöras innan justering? 
Nej 
 
 

§77 Nästa möte 

27 augusti kl 10.30, preliminär plats är SPK Mellansvenskas lokal på Gubbängen. 
 
 

§78 Avslutning  
Charlotta Gauffin tackade ledamöterna och avslutade mötet. 
 
 
 

 

 
Vid protokollet: 

 

_____________________________    

Barbro Bergström    

 

Justeras: 

 

_____________________________ _____________________________ 

Charlotta Gauffin, ordförande Marianne Backman, av mötet vald justerare 

 

   _____________________________ 

   Ulrika Gill, av mötet vald justerare 

 


